

7D5N 上海迪士尼 / 无锡 / 乌镇 / 杭州 / 东方盐湖坝 SHANGHAI DISNEYLAND / WUXI

WUZHEN / HANGZHOU / ORIENTAL SALT LAKE CITY

Singapore 🛪 Shanghai

Tour Code: JCHD-3







China 中国



行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



…… 精简行程

<mark>第一天</mark> 新加坡 র 上海

(机上用餐)

第二天 上海 🖨 无锡

(午/-)

- ☑ 国家5A景区惠山古镇
- ☑ 世界遗产京杭大运河精华段南长街+清名桥

<mark>第三天</mark> 无锡 🖨 东方盐湖城

(早/午/-)

- ☑ 魏晋古风仙镇-东方盐湖城 (含中国传统汉服体验,独家穿越旅拍, 10寸团体全家福照,电子版私人美照每人5张)
- ☑ 观看幻影秀《逍遥游》

*幻影秀受气候影 响若不开放将取消

- ☑ 打卡拍照《梨花幻境》
- ☑ 共放祈福莲花水灯

第四天 东方盐湖城 🖨 杭州

(早/午/晚)

- ☑ 世界遗产西湖风景名胜区(金牛出水,西湖新天地)
- ☑ 帝王御花园柳浪闻莺

第五天 杭州 🖨 乌镇 🖨 上海

(早/午/-

- ☑ 西湖湖滨IN77商圈
- ☑ 乌镇东栅景区
- ☑ 南京路步行街
- ☑ 上海外滩

第六天上海

/B//

☑ 迪斯尼乐园全天游览,烟花汇演结束后 离开

第七天 上海 才新加披

(早/午/机上用餐)

☑ 豫园城隍庙商圈(湖心亭、九曲桥)





√ 5早餐/5午餐/1晚餐

风味餐:

- ★ 杭帮风味 ★ 本帮风味 ★ 水乡风味
- ★ 仙镇风味 ★ 锡派风味 ★ 金坛风味

观光景点:

上海

- ▶ 迪士尼乐园 七大梦幻主题园区:米奇大街、奇想花园、探险岛、宝藏湾、明日世界、梦幻世界、迪士尼·皮克斯玩具总动员,园内的创极速光轮将成为全球迪士尼主题乐园中首创的景点。
- ◆ 豫园城隍庙商圈 走进上海老街,您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业旅游区内风格独具的,集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色街,历史上曾以庙前大街为名,汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行,一直是连接十六铺(小东门)和城隍庙、豫园地区的人流走廊。

常州

◆ 东方盐湖城 - 围绕茅山特有的"山、水、盐、茶、药、泉"六大资源优势及道文化、金坛地缘文化,投资近百亿元,全力打造的27.8平方公里国家级山水养生旅游度假区。秦汉神仙府,梁唐宰相家,茅山,上清宗坛,中国道教圣地,山势秀丽,林木葱郁,幽静宜人。古今文人道家神往的"第一福地,第八洞天",宫观星罗棋布,湖光山色气象万千。

杭州

- ◆ 西湖风景名胜区 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外,是中国著名的旅游胜地,也被誉为人间天堂。2011年6月24日"中国杭州西湖文化景观"正式被列入《世界遗产名录》。
- ◆ 柳狼闻莺 南宋时为帝王御花园,称聚景园,清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪闻莺公园,地处西湖东南隅湖岸,占地约二十一公项。园林布局开朗、清新、雅丽、朴实。柳丛衬托着紫楠、雪松、广玉兰及碧桃、海棠、月季等异木名花。是欣赏西子浓妆淡抹的观景佳地,临水眺望,视野开阔,空气清新,令人心旷神怡。

乌镇西栅

◆ **乌镇东栅** - 东栅是电视剧《似水年华》的主要取景地,古朴的民居沿河岸铺展,里面还住着许多当地人,比西栅更有生活气息。逛逛茅盾故居、修真观等著名景点,再体验一回乌蓬船,更能体会水乡人家的恬淡生活。沿着东市河两岸游览,便能走到东栅景区内主要的几个景点,除了茅盾故居、立志书院、木雕馆、钱币馆等固定场馆,东栅白天的民俗表演也值得驻足观赏:商铺区的拳船 、财神湾的高竿船、古戏台上演的花鼓戏,还有翰林第中的皮影戏,都是乌镇传统民俗的生动写照。

无锡

◆ 清名桥+南长街 - 南长街内的清名桥历史文化街区,是大运河畔典型的江南水乡,被誉为"江南水弄堂,运河绝版地"。运河古邑以古运河为轴,占地18.78公顷,由寺、塔、河、街、桥、窑、坊等众多景观组成特色环境,构筑了独具风韵的江南水弄堂。而始建于明代、飞架运河两岸的"清名桥"则是街区内的重要历史文化标志。



酒店住宿(5晚)

- ✓ 无锡曙光薇酒店或同级
- ✓ 景区内山居主题酒店或同级
- ✓ 杭州英冠温德姆酒店或同级
- ✓ 上海格集曼酒店或同级

x 1 晚

x 1 晚

x1晚

x2晚

自费推荐:世界三大名秀之一一宋城千古情【人民币300/人】,黄埔浦江游船【人民币200/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

SINGAPORE **T SHANGHAI**

(MOB)

SHANGHAI 🗐 WUXI

(L/-)

- ☑ Huishan Ancient Town Scenic Area
- ☑ Nanchang Street + Qingming Bridge

WUXI A SALT LAKE CITY

(B/L/-)

- Oriental Salt Lake City (Included Hanfu costume experience, exclusive travel photography, 10-inch group family photos, and 5 soft copy images per person)
- ☑ Phantom Show 《Xiaoyaoyou》
 - * Xiaoyaoyou will be canceled if it is not open due to the weather
- ☑ Photostop at Pear Blossom Fantasy
- ☑ Release Lotus Water Lanterns

SALT LAKE CITY A HANGZHOU (B/L/D)

- ☑ West Lake (Golden Buffalo, West Lake Xin Tiandi)
- ☑ Orioles Singing in the Willows

HANGZHOU A WUZHEN A SHANGHAI (B/L/-)

- ☑ Hubin Yintai IN77 Mall
- ☑ Wuzhen East Gate
- ☑ Nanjing Road Pedestrian Street
- ☑ Shanghai Bund

SHANGHAI

(B/-/-)

☑ Full-day visit to Disneyland, leaving after the fireworks show

SHANGHAI 🗐 SINGAPORE

(B/L/MOB)

☑ Yuyuan City God Temple Business District (Huxinting, Jiuqu Bridge)

/ 5 Breakfast / 5 Lunch / 1 Dinner Special Cuisine:

- ★ Hangbang Cuisine ★ Benbang Cuisine ★ Xianzhen Cuisine
 - ★ Wuxi Cuisine
- ★ Watertown Cuisine
- ★ Jintan Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- Shanghai Disneyland Seven fantasy-themed lands Mickey Avenue, Garden of Imagination, Adventure Island, Treasure Cove, Tomorrowland, Dreamland, Disney Pixar Toy Story, and the speed light wheel in the park will become the first attraction in Disney theme parks worldwide.
- Yuyuan City God Temple Business District Stepping into the old streets of Shanghai, you feel like you've returned to the bustling market of Shanghai 100 years ago. This Yuyuan commercial tourist area has a unique style, combining tourism, shopping, leisure, entertainment, and cultural display into a multifunctional characteristic street.

CHANGZHOU /

Oriental Salt Lake City - Oriental Salt Lake City is in the core of Oriental Salt Lake City. It is based on the Zhouyi Bagua, the root of Chinese culture, and builds "one view, eight courtyards, ten accommodations, 20 pavilions, hundreds of shops, and thousands of rooms". It integrates characteristic mountain residences, cultural exhibition halls, folk performances, etc.

HANGZHOU

- West Lake Scenic Area Famous for its beautiful lake and numerous historical sites, it is a famous tourist destination in China and is also known as a paradise on earth. On June 24, 2011, "Cultural Landscape of West Lake, Hangzhou, China" was officially listed in the "World Heritage List."
- Orioles Singing in the Willows During the Southern Song Dynasty, it was the imperial garden called Jujing Garden. In the Qing Dynasty, the old scenery of Liulang Wenying was restored. It is now Liulang Wenying Park, located in the southeast corner of West Lake, covering an area of about 21 hectares. Clusters of willows set off rare trees such as Nanmu, Xuecong, Guilian, and colorful flowers such as Peach, Begonia, and Rose.

WUZHEN /

Wuzhen East Gate - It is famous for its original style of Jiangnan Water Town and rich life atmosphere. If the west gate is peaceful, relaxed and comfortable, then the east gate is rich and colourful, full of rich life atmosphere. If you want to feel the original life of people in the water town, you need to go to dongzha for a visit. Its handicraft workshops and traditional shops also have their own characteristics.

WUXI

Qingming Bridge + Nanchang Street - Qingming Bridge, located at the intersection of the ancient canal and Bodu Port in Wuxi, spans the two banks of the canal. It was built during the Wanli period of the Ming Dynasty and is the oldest, largest, and most well-preserved single-hole stone arch bridge on the ancient canal in Wuxi.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Wuxi The V Hotel or Similar Class
- ✓ Oriental Saltlake Shanju Inn or Similar Class
- ✓ Hangzhou Yingguan Wyndham Hotels and Resorts or Similar Class
- ✓ Shanghai Gmile International Hotel or Similar Class

- x 1 Night
- x 1 Night x 1 Night
- x 2 Nights

General Information

·杭州 HANGZHOU ·

货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB		信用卡 Credit Card	* Major credit o	心,以延长你的信用卡额度 cards such as Visa and Master tly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 "Subject to currency of the day"	*以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	中国 China	: +86 : +86
电压 Voltage	电压 - 220 伏特 Voltage - 220 V	Po	插座 ower Socket	类型 / Type B - 成 2 类型 / Type I - 八	丙脚扁型插头 / 2 flat blade pin 丙脚扁型 + 一圆型插头 / flat blade pin + 1 round pin 字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysi 中国 – 时间与马来西亚时间标准时无	1	行李托运 Luggage Allowance	以及托运行李不 Each individual a	件不超过7公斤的手提行李上机, 超过20公斤。 ire entitled to check in 1 luggage of) kg and a hand carry bag not more
气候 Weather	3月-5月 6 Mar to May Ju	ummer 夏季 月 – 8月 un to Aug 0°C ~ 24°C	9) Se	utumn 秋季 月 - 11月 ep to Nov	□ Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb
	25°C ~ 10°C 3	0 C ~ 24 C	24	1°C ~ 9°C	7° C $\sim -3^{\circ}$ C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准
飞机型号 Aircraft Type	25°C ~ 10°C 3			1℃~9℃	
Aircraft Type Departure Da	B789	Fliç	ght:	1°C ~ 9°C	
Aircraft Type	B789	Fliç 航 Aiŋ		Surcharge:	
Aircraft Type Departure Da 出发日期: Tour Fare:	B789	Flig 航班 Ain 机均 Ag	ght : 班行程: port Tax & Fue	l Surcharge: D费:	
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping:	B789	Flig 航班 Ain 机块 Ag 旅行 Tra	ght : 班行程: port Tax & Fue 场税及燃油附加 jent Collection	l Surcharge: D费:	
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa:	B789	Flig 航班 Ain 机力 Ag 旅行 Tra 旅行	ght: 班行程: port Tax & Fue 场税及燃油附加 jent Collection 行社代收费: avel Insurance:	l Surcharge: D费:	



GD Partner: